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Abstract (en)
[origin: CN106206147A] A three-phase electric network comprises a common switch, with breakers (5) on each of conductors (2, 3 and 4), and
an arc extinguishing chamber (7), generally comprising a vacuum interrupter on two conductors (2, 3 ); the third conductor (4) is devoid of such a
switching device in favor of a single conductive palette that helps delay the disconnection until the arcs in the conductors (2, 3) are turned off and
the current in the conductor (4) is reduced to the capacitive current, which leaves an arc of low intensity, which can be turned off without particular
device. The switch is simplified by the omission of expensive vacuum bottle.

Abstract (fr)
Un réseau électrique triphasé comprend un interrupteur commun, avec des sectionneurs (5) sur chacun des conducteurs (2, 3 et 4), et une chambre
de coupure (7), comprenant généralement une ampoule à vide sur deux des conducteurs (2, 3) ; le troisième conducteur (4) est dépourvu d'un tel
dispositif de coupure au profit d'une simple palette conductrice qui permet de retarder la déconnexion jusqu'à ce que les arcs dans les conducteurs
(2, 3) soient éteints et le courant dans le conducteur (4) soit diminué jusqu'au courant capacitif, ce qui laisse subsister un arc de faible intensité, qui
peut être éteint sans dispositif particulier. L'interrupteur est simplifié par l'omission d'une ampoule à vide coûteuse.
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